
هــوادار و پرســپولیس در حالــی در هفتــه بیســت و چهــارم لیــگ برتر به 
نتیجــه تســاوی بدون گل رســیدند که سرخپوشــان پایتخت بــا حضور دو 
مهاجــم نوک )شــرزود تمیــروف و مهدی عبــدی( برای کســب 3 امتیاز 
وارد زمین شــده بودند و با زدن 20 کرنر، 14 فرصت گلزنی هم به دســت 
آوردنــد اما مهاجمان این تیم نتوانســتند دروازه میزبان خود را باز کنند. 
از ســویی، مسلم حق شــناس دروازه بان هوادار با ســیوهای پرتعدادش، 
مانــع از گلزنــی قرمزها شــد. با این حال پرسپولیســی ها به وقت کشــی او 
در دقایقی از مســابقه اعتراض داشــتند و معتقد بودند که حق شناس به 
این شــکل روند بازی را متوقف کرده است. معدود هواداران پرسپولیس 
هــم در دقایق پایانی علیه رضا عنایتی و داور شــعار دادند. در شــرایطی 
که اعلام شــده بود بازی بدون تماشــاگر برگزار می شــود، این طور نبود و 
طبق مجوز شــورای تأمین، اجازه حضور 100 هوادار به عنوان »میهمان« 

صادر شــد ولی تقریباً 
بیش از 400 تماشــاگر 
بودنــد.  ســکوها  روی 
میــان،  ایــن  در 
و  داور  تصمیمــات 
افتادن هــای  زمیــن 
بازیکنان هوادار سبب 
شــد پرسپولیسی ها به 
بیاورند  روی  اعتراض 
از  طــرف  آن  از  و 
جایگاه هوادار صدای 

طبــل بلند شــد کــه پرسپولیســی ها را بیشــتر تحریــک کــرد و دو خبرنگار 
خانــم هم که به ورزشــگاه آمده بودند، بــا جوی که بود نتوانســتند ادامه 
بازی را تماشــا کننــد. پس از بازی نیز التهاب روی ســکوها وجود داشــت 
اما هواداران عصبانی پرسپولیس هنگام خروج یحیی گل محمدی که به 
خاطر محرومیت از روی سکوها بازی را دید، او را تشویق کردند. سرمربی 
پرسپولیس روی سکوها دیداری  با دراگان اسکوچیچ داشت و با سرمربی 
تیــم ملی به خوش و بــش پرداخت. البته گل محمدی هیچ واکنشــی به 
اتفاقــات درون زمین نداشــت و پس از ســوت پایان درحالــی که همه به 
ســمت رختکن می رفتند، او چند دقیقه بی حرکت باقی ماند و تا زمانی 
که زمین چمن خالی نشــده بود، قصدی برای رفتن به سوی شاگردانش 
نداشــت. علیرضا اشرف مدیر رسانه ای باشــگاه پرسپولیس در گفت وگو 
با ورزش ســه، دربــاره داوری این دیدار دیروز گفت: »باشــگاه ما واقعاً از 
داور بازی دیشــب ناراحت و عصبانی اســت. در نیمــه اول فقط ۴ دقیقه 
صحنــه خطای بازیکن هوادار وقت تلف شــده داشــت و حدود 3 دقیقه 
هــم دروازه بــان حریف خــودش را انداخته بــود ولی داور فقــط 3 دقیقه 
وقت اضافه گرفت. نیمه دوم هم خیلی بیشــتر زمان تلف شــده داشــت 
که از قضا خود داور در تلف شــدن وقت بازی با حرف زدن های بی مورد 

نقش زیادی داشت.«
همچنین حسین عســگری درباره قضاوت حمید حاج ملک در دیدار 
هوادار ـ پرســپولیس، به تســنیم گفت: »عملکرد داور اصــلًا راضی کننده 
نبود. او اشــتباهات تأثیرگذاری مرتکب نشــد اما قضاوت او زیر استاندارد 
بــود و در 50 ســالی که در فوتبال بوده ام، چنیــن قضاوتی را ندیده بودم! 
داور حداقــل 10 دقیقــه از زمــان بــازی را تلف کــرد و مســابقه را از جریان 
انداخــت. حاج ملک بســیار مبتدیانه قضاوت می کــرد و انگار یک داور از 
رده مدارس برای این بازی انتخاب شــده بود!« گفتنی است پرسپولیس 
پــس از تســاوی مقابــل هوادار، دیــروز تمرین ریــکاوری اش  را از ســاعت 
13 در ورزشــگاه شــهید کاظمــی برگــزار کــرد. وحیــد امیــری که بــه دلیل 
مصدومیــت از ناحیــه کمــر در بازی بــا هوادار غایــب بود، زیــر نظر کادر 

پزشکی کار کرد و همچنان خبری از حامد لک هم نبود.

اعتراض سرخ ها به وقت کشی و داور

پرسپولیس متوقف شد، یحیی تشویق!

تیاگو فریرا پرتغالی به تراکتور پیوست
زنوزی: تراکتور از لحاظ مهره میان 5 تیم برتر لیگ قرار دارد

وضعیـت  دربـاره  دیـروز  تراکتـور  باشـگاه  مالـک  زنـوزی،  محمدرضـا 
تیـم فوتبـال تراکتـور تبریـز اظهـار داشـت: »تراکتـور صددرصـد بـه ثبـات 
می رسـد. امسـال بـرای تراکتـور کـم هزینـه نشـده اسـت. تراکتـور از لحـاظ 
مهـره میـان پنـج تیـم برتـر لیـگ قـرار دارد. عـده ای تیـم را در اسـترس 
فـرو بردنـد و اسـترس شـدید بازیکنـان، اصلی تریـن دلیـل نتیجـه نگرفتن 
تیـم اسـت. مـن بازیکنـان را بـا پـول جیـب خـودم جـذب کـرده ام، کسـی 
حـق نـدارد از مـن راجـع بـه هزینه هـا بازخواسـت کنـد. می گوینـد تراکتـور 
380 میلیـارد تومـان بدهـی دارد. تـا جایـی کـه شـنیده ام، سـرخابی های 
تهـران هـر کـدام 700 تـا هـزار میلیـارد تومـان بدهـی مالیاتـی دارنـد. پـس 
زمـان حاضـر  تراکتـور؟ در  یـا  دارنـد  بیشـتری  بدهـی  تیم هـای سـرخابی 

مجمـوع بدهی هـای تراکتـور شـاید کمتـر از دو میلیـارد تومـان باشـد.«
او کــه بــه نظــر می رســد قید تصمیــم چند ماه قبــل خود بــرای واگذاری 
تراکتــور را زده، رقابــت بــا باشــگاه های دولتــی را چالــش اصلی خودش 
خوانــد و گفت: »دو یا ســه تیــم لیگ برتــر خصوصی و بقیــه آنها دولتی 
هســتند کــه تیم هــای دولتــی در فصــل نقل وانتقــالات، دو برابــر رقــم 
پیشــنهادی تیم هــای خصوصی را بــه بازیکنان پیشــنهاد می کنند. اکنون 
به شکلی شده که قیمت بازیکن خارجی از بازیکن داخلی پایین تر است. 
بــا کســانی رقابــت می کنیم که دست شــان در جیــب 80 میلیــون ایرانی 
اســت. ســوگلی ها وارد بورس شــدند و مجبورند تراکتــور را هم به بورس 
ببرنــد! می خواهیم بخشــی از ســهام شــرکت های اقتصــادی خودمان را 
کــه درآمد ســالانه بیشــتری از هزینه های تراکتور دارند، بــه تراکتور واگذار 
کنیــم.« همچنین دیروز تیاگو فریرا مدافع 28 ســاله اهل پرتغال، پس از 
پشــت ســر گذاشتن تست های پزشــکی به طور رسمی به باشــگاه تراکتور 
تبریز پیوســت. فریرا ســابقه بازی در تیم های پایه پورتــو، تیم دوم پورتو، 
زولتــه وارخم در لیــگ بلژیک، اونیائو پرتغــال، یونیورســیتاتیا کرایووا در 
لیــگ برتــر رومانــی و ام تی کی بوداپســت در لیــگ برتر مجارســتان را در 

کارنامه دارد.

لجبازی کار دست آل کثیر داد

احتمال جدایی عیسی از پرسپولیس در فصل آینده
عیســی آل کثیــر، مهاجــم گلزن پرســپولیس امســال بــا مصدومیت های 
زیادی مواجه شده تا یحیی گل محمدی هرگز نتواند روی او به عنوان یک 
بازیکن آماده حســاب باز کند. اصلی ترین بدشانســی او پاره شــدن رباط 
صلیبــی در بازی بــا پدیده بود. به گــزارش ایرنا، زمانی کــه وی تمرینات 
آماده ســازی را پیش از عمل انجام می داد خبر جالبی در فضای مجازی 
منتشــر شــد که رباط پای آل کثیر پاره نشده و به همین خاطر از کادر فنی 
درخواســت می کند که به تمرینات تیمی اضافه شــود که این درخواست 
آل کثیــر با موافقت کادر فنی و تشــدید مصدومیت او همراه شــد. جالب 
اینجاســت که شنیده می شود شماره 72 پرسپولیس قصد ندارد جراحی 
کنــد. باشــگاه پرســپولیس از مدت ها قبــل نامه نگاری هایی بــرای تمدید 
قرارداد نفراتی که قراردادشــان در پایان فصل به اتمام می رسد را انجام 
داد اما تاکنون این اقدامات برای تمدید قرارداد آل کثیر انجام نشده و به 
همین خاطر به نظر می رسد که لجبازی در انجام جراحی، کار دست این 
مهاجم داده تا او را در پایان فصل اولین جدا شده از پرسپولیس بدانیم.
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محمدمحمدی ســدهی/ تمامی ارکان فدراســیون فوتبال در 
مقطع حساســی قــرار دارند. فدراســیونی که از یک ســو باید 
برای حضور تیم ملی در جام جهانی برنامه ریزی و از ســوی 
دیگــر باید تکلیف عزل دائم شــهاب الدین عزیــزی خادم را 
مشخص کند. علاوه بر این آخرین بازی تیم ملی در مرحله 
انتخابی جام جهانی با لبنان در مشــهد برگزار شــد؛ دیداری 
کــه بــا برخــی از حواشــی همــراه بــود و حــالا حتــی دولــت و 
شــخص رئیس جمهور هم نسبت به اتفاقات مشهد واکنش 
نشــان داده اند و همچنین مقرر شــده با مســببان این اتفاق 

تلخ برخورد جدی شود.
بهــرام رضاییــان، عضو هیأت رئیســه فدراســیون فوتبال 
در خصوص اتفاقات ورزشــگاه مشــهد به خبرنــگار »ایران« 
گفت: »مــن در روز بــازی در مشــهد نبــودم کــه ببینــم چــه 
اتفاقاتــی در ایــن بــازی رخ داده اســت. زمانــی که این شــهر 
را بــرای میزبانــی بــازی ایــران و لبنــان انتخــاب کردیــم فکر 
می کردیم به خاطر شــرایط کرونا بازی بدون تماشاگر برگزار 
می شــود که البته این اتفاق نیفتاد و بازی با حضور هواداران 
برگــزار شــد و ایــن موضوع خوشــحال کننده بود اما از ســوی 
دیگر اتفاقات مشــهد ناراحت کننده بود و نباید آن حواشــی 

اتفاق می افتاد.«
او در پاســخ بــه این ســؤال کــه واکنش فدراســیون فوتبال 
بــه حواشــی رخ داده در بــازی بــا لبنــان چیســت؟ افــزود: 
 »فدراســیون فوتبال هم از این اتفاق بســیار ناراحت اســت و 
ما هم به ســهم خودمان بابت این اتفاقات تلخ عذرخواهی 
می کنیــم. فدراســیون فوتبال هم در حال بررســی اتفاقات و 
حواشــی بازی با لبنان اســت. همــه از این موضــوع ناراحت 
هســتند؛ از ریاســت محتــرم جمهــور گرفتــه تــا چهره هــای 
ورزشــی که واکنش هایی نســبت بــه این اتفاق تلخ داشــتند. 
امیدواریــم که دیگر شــاهد تکــرار چنین اتفاقاتــی در فوتبال 
و هیــچ کــدام از حوزه هــای ورزشــی نباشــیم.« عضــو هیأت 
رئیســه فدراســیون فوتبال در مورد اینکه چرا با وجود فروش 
بلیت به خانم ها، اجازه حضور آنها در ورزشــگاه داده نشد؟ 
عنــوان کــرد: »حقیقتا من در جریان این موضوع نیســتم اما 
همانگونــه کــه گفتم فدراســیون فوتبال هم بــه نوبه خود در 

حال بررســی اتفاقات است و امیدواریم که با مسببان اصلی 
ایــن اتفــاق برخورد جدی شــود تــا دیگر شــاهد اتفاقات این 
چنینی نباشــیم. دولت به جد پیگیر موضوع اســت و ما هم 

در حال بررسی اتفاقات مشهد هستیم.«
میرشــاد  شــب  دوشــنبه  دیــدار  خصــوص  در  رضاییــان 
ماجــدی، سرپرســت فدراســیون فوتبال با امیــر عبداللهیان، 
وزیــر امــور خارجــه بــرای حمایت همــه جانبــه از تیــم ملی 
تصریــح کرد: »دولــت ســیزدهم همیشــه از فوتبــال حمایت 
کرده اســت و این باعث خوشــحالی فدراسیون فوتبال است. 
شخص معاون اول رئیس جمهور، مجلس شورای اسلامی و 
وزیر ورزش در مرحله انتخابی بخوبی از فوتبال ملی حمایت 
کرده انــد و ایــن حمایت ها بی ســابقه بود. البته تیــم ملی در 
ابتــدای راه اســت و امیــدوارم کــه ایــن حمایت هــا همچنان 
از ســوی دولــت ادامــه داشــته باشــد و مــا بتوانیــم از طریــق 

دیپلماسی تدارکات خوبی برای تیم ملی در نظر بگیریم.«
او در خصــوص رقبای تیم ملی در جــام جهانی افزود: »با 
رقبای سرســختی همگروه شــده ایم. فوتبال است و نمی توان 
در خصوص آینده صحبت کرد اما با بازیکنان و کادر خوبی که 
در اختیار داریم، امیدواریم که تیم ملی بتواند در جام جهانی 
نتیجه بگیرد و برای اولین بار از گروه خود صعود کند. صعود 
زودهنگام تیم ملی به جام جهانی نشان دهنده قابلیت های 
بالای این تیم است البته باید با تیم های خوشنام فوتبال دنیا 

بازی کنیم و با تدارک خوب به قطر برویم.«
رضاییان در پاسخ به این سؤال که آیا قرار است جلسه ای 
در فدراســیون فوتبــال بــرای برگــزاری اردوها و آماده ســازی 
هرچــه بهتــر تیم ملــی برگزار شــود؟ افزود: »فکــر می کنم تا 
روز پنجشــنبه هیأت رئیسه جلســه ای تشکیل بدهد و در این 
جلســه در خصــوص اردوها و برنامه هــای تیم ملی صحبت 
خواهیــم کــرد. تــلاش همــه بــر این اســت کــه تیم ملــی به 

بهترین نحو برای حضور در جام جهانی قطر آماده شود.«
به صــورت  حســاس  مقطــع  ایــن  در  فوتبــال  فدراســیون 
سرپرســتی اداره می شــود و برخی ها معتقدند کــه این موضوع 
ممکن است به روند آماده سازی تیم ملی ضربه بزند. رضاییان 
در این خصوص گفت: »این درست است که ماجدی سرپرست 

فدراســیون فوتبال اســت اما او اختیارات ریاســت فدراســیون را 
داراست و از تمامی ظرفیت ها برای بهتر اداره شدن فدراسیون 
فوتبال استفاده می کند. ماجدی فردی است که سال ها در زمین 
فوتبــال برای ایــران زحمت کشــیده و حالا به عنوان سرپرســت 

تمام تلاش خود را می کند تا به بهترین نحو کارها پیش برود.«
او در خصــوص برگزاری جلســه عزل دائم شــهاب الدین 
عزیزی خادم افزود: »10 خردادماه مجمع فدراسیون فوتبال 
تشکیل جلسه می دهد و مطمئن هستیم که اعضای مجمع 
بهتریــن تصمیم را در ایــن خصوص خواهند گرفت. مجمع 
فدراســیون فوتبــال بزرگترین رکن فدراســیون فوتبال اســت 
و همــه می داننــد کــه تــلاش اعضــای مجمــع این اســت که 

فدراسیون به بهترین نحو ممکن اداره شود.«
در این شرایط صحبت هایی در خصوص تغییر سرمربی 
تیــم ملی مطرح می شــود و برخــی از بزرگان فوتبــال اعتقاد 
دارند که باید فردی بزرگتر از دراگان اســکوچیچ هدایت تیم 
ملی را برعهده بگیرد. رضاییان در خصوص این صحبت ها 
این گونه واکنش نشــان داد:  »اسکوچیچ با فدراسیون فوتبال 
قــرارداد دارد و ســرمربی تیــم ملی اســت. قطعــاً او در جام 
جهانــی روی نیمکــت تیــم ملی خواهــد نشســت. تیم ملی 
شــرایط خوبــی نداشــت و در شــرایط بحرانــی ایــن تیــم بــه 
اســکوچیچ رســید و او توانســت یک صعود زودهنگام با تیم 

ملی داشته باشد.«

بهرام رضاییان، عضو هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال در گفت و گو با »ایران«:

 فدراسیون هم به سهم خود بابت اتفاقات تلخ مشهد عذرخواهی می کند
  حمایت های دولت از تیم ملی فوتبال در مرحله انتخابی بی سابقه بود

قطعاً اسکوچیچ در جام جهانی روی نیمکت تیم ملی خواهد نشست

ایــران  فوتبــال  ملــی  تیــم  ســرمربی 
در گفت وگــوی نیم ســاعته بــا برنامــه 
»فوتبــال برتــر« دربــاره قرعــه ایــران 
گفــت: »شــاید بهتــر بــود بــا پرتغــال 
می افتادیــم.  یــک  ســید  تیم هــای  از 
انگلیــس بــه لحــاظ فنــی و فیزیکــی 
تیم خوبی اســت کــه ما بایــد پابه پای 
آنهــا رقابــت کنیــم و بــه ســبک آنهــا 
کارمان را انجــام بدهیم. حضور ما در 
جــام جهانــی یعنــی اینکه اســتحقاق 
رســیدن به آن را داشــتیم و همان طور 
که برای رقبــای خودمان احترام قائل 
هســتیم، باید به خودمان هم احترام 
بگذاریــم.« دراگان اســکوچیچ درباره 
تیتر نشــریه سان که نوشــته بود خدا را 
شکر به ایران خوردیم، چنین نظر داد: 
»تیتر ســان را دیــدم. وقتی از انگلیس 
صحبت می کنیــم، ایــن اتفاقات چیز 
جدیــدی نیســت اما با احتــرام به تیم 
مقابــل بایــد بــه تیــم خودمــان هــم 
احترام بگذاریم. تمــام تیم های ملی 
هســتند.  قدرتمنــد  جهانــی  جــام  در 
طبیعتا دوست نداشــتیم با تیم هایی 
مثــل آلمــان، هلند یــا حتی کرواســی 
مواجه شــویم ولی به عنــوان یک تیم، 
برای امریکا هم احترام قائل هستیم و 
می دانیم کــه باید مقابل آنها نمایش 

قدرتمندانه ای داشته باشیم.«
اســکوچیچ درباره حساسیت هایی 
کــه برای بــازی بــا امریکا وجــود دارد، 
گفــت: »از حساســیت بازی بــا امریکا 
اطــلاع دارم. می دانــم کــه مناســبات 
دو کشــور درگیر مســائل زیادی اســت 
و مــردم هــم صحبت های زیــادی در 
این بــاره کرده اند، ولی تمرکــز ما روی 
مسابقه است و امیدوارم بازیکنانم نیز 
تمرکز لازم را داشته باشند.« سرمربی 
تیــم ملــی دربــاره حضــور علــی دایی 
در مراســم قرعــه کشــی جــام جهانی 
یادآور شد:» احساس افتخار می کردم 
و می دانســتم برای ایران چه معنایی 
دارد. حضــور علــی دایــی در آنجــا به  
عنــوان یکــی از اســطوره های ایــران پر 
از احســاس غــرور بود. با اینکــه ایرانی 
نیســتم، امــا حس غــرور به بنــده هم 

دست داد.«
اســکوچیچ همچنیــن عنــوان کرد: 
»منتظــر بودیــم تــا قرعه کشــی انجام 
شــود، رقبــای خودمان را بشناســیم تا 
بعد از آن حریفان تدارکاتی را انتخاب 
کنیم که به رقبای جام جهانی نزدیک 
باشــند. من بــه همین دلیــل در ایران 
هستم تا تدارکات و آماده سازی خوبی 
داشــته باشــیم. انتظــار دارم تیم های 
قدرتمندی را برای دیدارهای دوستانه 
انتخاب کنیم. دوست ندارم تیم هایی 
انتخــاب شــوند کــه جــواب مــن را در 
مورد انتخــاب ترکیب ندهنــد. همین 
الان هم پیشــنهادهایی از دیگر تیم ها 
بــرای دیدارهــای دوســتانه داریــم. از 
دیدارهــای  دارم  توقــع  فدراســیون 
تدارکاتــی خوبی داشــته باشــیم. باید 
تــلاش کنیــم تــا بــرای ایــن تیــم ملی 
بهترین امکانــات را فراهم کنیم چون 
اســتحقاقش را دارد. زمــان کافــی تــا 
خردادمــاه داریــم تا مقدمــات لازم را 
برای مسابقات دوستانه خوب فراهم 

کنیم.«
او همچنیــن یادآور شــد: »در حال 
تمدیــد  مســأله  مهم تریــن  حاضــر 
چــون  اســت،  دســتیارانم  قــرارداد 
ولــی  پایــان رســیده  بــه  قراردادشــان 
فکــر می کنــم فدراســیون در روزهــای 
آینــده ایــن کار را انجــام بدهــد. چون 
داده انــد،  مــا  بــه  را  مســاعدت  قــول 
امــا هیچ کــدام از دســتیاران ایرانــی و 
خارجی ام قرارداد ندارند. نمی خواهم 

بهانه تراشــی کنم ولی خیلی از اوقات 
درز  بیــرون  بــه  مــا  اردوی  مشــکلات 
نمی کنــد وگرنه صحبت های مفصلی 
وجــود دارد. خیلــی از مواردی که بنده 
نمی گویــم، به خاطر مراعات شــرایط 
تیم ملی اســت. اینکه من در رسانه ها 
حــرف نــزدم، به خاطر حفــظ آرامش 
تیم ملی است و سعی کردم شرایط را 
مدیریت کنم. برای من افتخار اســت 
کــه در جمــع تیم هــای صعودکننــده 
بودیــم؛ آن هــم بــا شــرایط کرونایــی، 
بدون بازی دوســتانه و در سخت ترین 

شرایط.«
هــم  خــودش  دربــاره  اســکوچیچ 
ســهم  بدهیــد  اجــازه  »اگــر  گفــت: 
کوچکی از ایــن موفقیت را هم به نام 
خودم بنویسم، چون فشار کمرشکنی 
روی من بود. دوســت دارم از کســانی 
کــه به مــن کمــک کردند، تشــکر کنم 
و می دانیــد چــه احساســی نســبت به 
ایــران و تیــم ملــی دارم. شــاید لازم 
نباشد مورد عشــق همه قرار بگیریم، 
ولــی باید مــورد احترام همه باشــیم. 
راضــی  خــودم  از  هیچ وقــت  مــن 
در  را  خــودم  همیشــه  و  نمی شــوم 
شــرایط ســخت قرار می دهم تــا بهتر 
شــوم. تلاش می کنم تــا نقاط ضعف 
را پوشــش بدهــم. شــناخت کافــی از 
تیم ملی دارم و مشکلی برای شنیدن 
انتقــادات نخواهــم داشــت، اما همه 
چیــز باید با دلیــل و اســتدلال مطرح 

شود.«

بهانه تراشی نمی کنم، اما صحبت های زیادی وجود دارد

اسکوچیچ: به ما عشق نداشته باشید، اما احترام بگذارید

همگروهی با امریکا 
برنامه تیم ملی را 
تغییر داد

فوتبــال  ملــی  تیــم  رســانه ای  مدیــر 
ایــران در گفت وگــو بــا »ایران آنلایــن« 
رو  پیــش  تصمیمــات  خصــوص  در 
تــا  تدارکاتــی  بازی هــای  انجــام  بــرای 
پیــش از آغاز جــام جهانــی 2022 قطر 
گفــت: »قاعده بر این اســت کــه بعد از 
قرعه کشی، سرمربی تیم ملی نیازهای 

تیــم را از شــرایط بازی هــا تــا کمپ هــا 
و اردوهــا بــه فدراســیون اعــلام کنــد و 
هماهنگی های لازم جهت آماده سازی 
در  گیــرد.  صــورت  تیــم  بهتــر  هرچــه 
حــال حاضــر ایــن احتمال وجــود دارد 
کــه بازی هــای تدارکاتــی خردادمــاه در 
دوبــی و دوحه برگزار شــود و با توجه به 

اینکــه در آن مقطــع، دوبــی تعطیلات 
2 هفتــه ای فیفــادی را در پیــش دارد، 
انتظار انجام ۴ بازی تدارکاتی را در آنجا 
داریــم.« محمــد جماعت با اشــاره به 
اینکه تلاش هایی هم برای انجام بازی 
تدارکاتــی بــا تیم ملــی برزیــل صورت 
گرفته، افزود:  »در مورد سایر تیم ها هم 

بســتگی به انتخاب تیم چهارم )برنده 
بــازی اوکرایــن و اســکاتلند و ولــز( دارد 
اما بر اساس پیش بینی ها، رایزنی هایی 
بــرای برگــزاری بازی هــای تدارکاتــی با 
تیم هــای ایرلند، ولــز و نیوزلند صورت 
گرفته اســت. پیش از قرعه کشی، ایران 
توافق هــای اولیــه ای را بــرای برگــزاری 

بازی هــای تدارکاتی بــا تیم های فوتبال 
امریــکای  و  آفریقــا  امریــکا،  قاره هــای 
جنوبــی صــورت داده بــود  اما حــالا که 
از میــان ایــن کشــورها قرعه ایــران تنها 
بــه امریکا خــورده اســت بایــد در مورد 
ســایر بازی هــای تدارکاتــی رایزنی های 

اثربخشی را ترتیب داد.«

ش
ــر

بــ

این عضو هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال 
در خصــوص رقبــای تیــم ملــی در جام 
جهانــی گفت: : »باید تــلاش کنیم تا تیم 
ملــی در قطــر نتیجــه ای تاریخی کســب 
کند، هرچند این کار بســیار سختی است 
امــا می تــوان با یــک برنامه ریــزی خوب 

تیم ملــی را برای حضــور موفق در جام 
جهانی قطر آماده کــرد. نباید فکر کنیم 
کــه در قرعه خــوب یا بدی قــرار گرفتیم 
باید تلاش کنیم تا به هدف مان برسیم. 
البته دلگرمی مان در این مســیر ســخت 

حمایت های بی دریغ دولت است.«

رؤیاپردازی را کنار بگذاریم و با حقیقت روبه رو شویم

مهدوی کیا: تیم ملی اعتماد به نفس مناسبی دارد
مهدی مهدوی کیا ســرمربی تیم امید 
کــه هفته پیــش به عنــوان ســفیر فیفا 
در مراســم قرعه کشــی جــام جهانــی 
حضور داشت، در مصاحبه ای مفصل 
درباره اینکــه چه انتظاراتــی به عنوان 
او وجــود دارد، گفــت:  از  فیفــا  ســفیر 
»فیفــا می خواهد به نحو احســن جام 
جهانــی را برگــزار کنــد و در ایــن راه از 
کســانی که قبلًا خودشــان فوتبالیست 
بــازی  جهانــی  جــام  در   و  بوده انــد 
ایــن  اســت.  گرفتــه  کمــک  کرده انــد، 
جــام جهانــی مزیت هایــی دارد که در 
جــام جهانی هــای قبلی نبوده اســت. 
اینکــه در یک کشــور خیلــی کوچک با 
8 ورزشــگاه که اگر شــما بلیت داشــته 
باشی، شــاید بتوانی حداقل روزی 2 یا 
3 بــازی را ببینی. یــک مزیت بزرگش 
برای تیم هاســت کــه از روز اول تا آخر 
در یک هتل مســتقر هســتند و یک جا 
تمرین می کنند و سفرهای دو روز قبل 
از بازی و برگشــت و خســتگی ها وجود 
نــدارد. ایــن مســائل خیلی بــرای یک 
تیم مهم اســت تا بخوبــی تمرکز کند. 
برای اولین بار جام جهانی در زمستان 
برگــزار خواهــد شــد و مــا بــه عنــوان 
وظیفه مــان  جهانــی  جــام  ســفیران 
این اســت که این رویداد ها را پوشــش 

بدهیم و به اطلاع مردم برسانیم.«
او در ادامــه مصاحبه اش با ورزش 
3، درباره حضور علی دایی در مراسم 
قرعه کشــی جــام جهانــی چنیــن نظر 
داد: »وقتــی دایی جزو 8 نفری اســت 
که قرعه کشــی جــام جهانــی را انجام 
می دهنــد، قطعــاً یــک  افتخــار بــرای 
فوتبال ما و فوتبال آسیاســت. جایگاه 
فوتبــال مــا در فوتبــال آســیا جایــگاه 
مشــخصی اســت. بازیکنانــی کــه بــه 
این مراســم ها می آیند ســال ها خارج 
بــازی  معتبــر  لیگ هــای  در  کشــور  از 
کرده انــد و جایگاهــی برای خودشــان 
 AFC در فوتبــال چه در فیفــا و چه در
به دســت آورده اند. ما بــه عنوان یک 
ایرانی باید به این مسأله افتخار کنیم. 

 ا ن شاءالله که تداوم داشته باشد.«
مهــدوی کیا درباره قرعــه ایران در 

جام جهانی عنوان کرد: »اگر بخواهیم 
بــا کشــورهای دیگر آســیایی مقایســه 
کنیــم قرعه ما بــه مراتب بهتر اســت 
ولی اگــر خودمــان هم می خواســتیم 
از ســید 2 یــک تیــم را انتخــاب کنیم، 
امریــکا مناســب بــود. مــا در  گذشــته 
هــم با امریکا روبه رو شــدیم. این تیم 
دارد  جوانــی  فوتبالیســت های  حــالا 
کــه در اروپا بازی می کننــد و تأثیرگذار 
قرعه هــای  بــه  نســبت  امــا  هســتند 
دیگــر، امریکا مناســب تر بود. یا برنده 
پلی آفی که به  گروه ما اضافه می شود 
به نظر مــن ســاده تر از تیم های دیگر 
اروپایی بود که در گروه های دیگر قرار 
گرفته انــد. اما مــن از الان می گویم که 
کار خیلــی ســخت اســت؛ می بینم که 
خیلی هــا می گویند مــا می خواهیم به 
دور دوم صعــود کنیــم، رفتــن به دور 
دوم مســتلزم یــک ســری از مســائل 
کنــار  را  رؤیاپــردازی  بایــد  مــا  اســت. 
بگذاریــم و بــا حقیقت روبه رو شــویم 
کــه ما بازی ســختی در شــروع بــا تیم 
پرســتاره انگلیــس داریــم کــه تقریبــاً 
تمام بازیکنانش در لیگ جزیره بازی 
می کنند و فوتبال شان نسبت به قدیم 
فــرق کرده و دیگر خبــری از توپ های 
بلنــد نیســت. مــا بایــد منطقــی جلــو 
برویــم و بازی های دوســتانه را طوری 
ترتیــب بدهیــم که به ســبک و ســیاق 

گروه مان بخورد.«
کاپیتــان اســبق تیــم ملــی دربــاره 

اینکه تیم فعلی چه شباهت هایی 
بــه تیــم 200۶ دارد، یــادآور 

جــام   2 در  »مــن  شــد: 
جهانی بــوده ام. در جام 
تیــم  مــا   ۹8 جهانــی 
نظــر  از  بی تجربــه ای 
بین المللــی  بــازی 
 3-2 فقــط  و  بودیــم 
بــه  تــازه  بازیکن مــان 

بودنــد  رفتــه  آلمــان 
بــازی  ایــران  در  بقیــه  و 

می کردنــد. اگــر تجربــه خوبــی 
داشــتیم و بار روانی یوگسلاوی 
روی مــا نبــود، باید ایــن تیم را 

می بردیم. از طرفــی تغییر و تحولات 
قبــل از تورنمنــت و اینکه مــا ماه ها با 
مربــی و ایده هــای دیگــری کار کــرده 
بودیــم و یکدفعــه همــه چیــز به هم 
ریخــت، در کار ما تأثیر گذاشــت. جام 
جهانی 200۶ متأسفانه با مصدومیت 
بازیکنان اصلی ما شــروع شــد. 6 یا 7 
بازیکــن اصلی ما قبــل از جام جهانی 
مصــدوم شــدند و جریانــات بــازی با 
مکزیــک هــم رخ داد کــه مــا بــازی را 
ناگهان از دست دادیم. آنجا توقعات 
را خیلی بالا برده بودیم که حتماً باید 
از گــروه صعود کنیم. اگر بخواهم تیم 
فعلی را با آن دوره مقایسه کنم، باید 
بگویم مثل 2006 در حال حاضر ما از 
نظر تجربــه بین المللی تجربه خوبی 
داریــم؛ خــط جلــوی مــا در لیگ های 
بازی هــای  و  می کننــد  بــازی  معتبــر 
خیلــی خوبــی هــم در ســال گذشــته 
برنامه ریــزی  یــک  بــا  انجــام دادنــد. 
درســت ممکن اســت اتفاقات خوبی 
چیــز  همــه  فوتبــال  در  چــون  بیفتــد 
ممکــن اســت؛ در جام جهانــی قبلی 
مــا مراکش را در بازی اول بردیم و اگر 
مقداری خوش شــانس بودیم به دور 
دوم هــم می رفتیم. طبعــاً این تیم با 
این شــرایط اعتمــاد به 
نفس مناســبی برای 
جــام  در  حضــور 

جهانی دارد.«


